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OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISI SORULAN SORULAR 

Sorulan sorular Genel Kurul'a katılan yatırımcılardan gelmektedir. Genel Kurul Toplantısında 
cevaplanmayan herhangi bir soru olmamıştır. 
 
1-) Alper Taştekin tarafından başvurulan enerji depolama ön lisans sonuçlarının ilk fazının belli 

olduğu, ne kadarlık kısmının onay aldığı ve ayrıca Aralık ayında duyurulan potansiyel yatırımcılarla 

ne aşamada olduğu soruldu. 

Yönetim Kurulu Üyesi Salih Tuncer Mutlucan tarafından potansiyel yatırımcılarla görüşmelerin devam 

ettiğini ve elektrik depolama konusunda olumlu ya da olumsuz herhangi bir gelişme olmadığını, 

gelişmeler olduğu takdirde KAP’ta açıklama yapılacağına dair açıklamada bulunuldu. 

2-) Alper Taştekin tarafından yönetim kuruluna ödenen ücretler konusundaki rakamların çok yüksek 

olduğu ve bunun muadil şirketlerde daha düşük olduğu belirtildi. 

Yönetim Kurulu Üyesi Salih Tuncer Mutlucan tarafından bu konu hakkında açıklama yapıldı.  

3-) Dilekler ve temenniler kısmında toplantıya fiziki olarak katılan Ahmet Girgin, toplantı mahallinde 

Yönetim Kurulu Başkanın bulunmaması konusunda eleştiride bulundu ve ilerideki yıllarda daha iyi 

fiziki koşulları olan ortamlarda toplantıların yapılması konusunda dileklerini iletti. 

Toplantı Başkanı tarafından, konu ile ilgili gerekli düzenlemelerin yapılacağı ifade edildi. 


